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Nieuwsbrief Sociaal Domein 2022 nummer 5 –  juni 2022 
 

Adviesaanvragen 

Voor 2022 zijn adviesaanvragen aangekondigd voor de volgende onderwerpen: 

• Beleidskader Sociaal Domein 

• Armoedebeleid 

• Mantelzorgbeleid 

• Verordening jeugd (onder voorbehoud) 

• Vrijwilligersbeleid 

• Verordening Wmo 

• Uitvoeringsbesluit Wmo 

De eerste twee onderwerpen krijgen prioriteit bij de gemeente. Dat houdt in, dat de andere 

onderwerpen later aan de orde komen en mogelijk naar 2023 verschuiven.  

De ontwikkelingen rond de Inkoop Jeugdhulp worden gevolgd. 

Eerder is toegezegd, dat het plan van aanpak voor cliëntondersteuning aan de ASD ter bespreking 

voorgelegd zal worden. 

 

Bestuurlijk overleg 3 juni 2022 

De volgende bespreekpunten zijn tijdens het Bestuurlijk Overleg op 4 mei jl. aan de orde geweest: 

 

Samenwerking met de gemeente 

Het bestuur heeft via de media moeten vernemen dat er besluiten over het sociaal domein in de 

gemeenteraad geagendeerd worden, zonder dat de adviesraad hierover is geïnformeerd en/of om 

advies is gevraagd. Ook is er verschil van inzicht vastgesteld tussen de gemeente en de adviesraad, 

over het adviesrecht ten aanzien van enkele besluiten (bv. Besluit Commissie lokale sociaal 

bemiddeling en Regiovisie Norm voor opdrachtgeverschap jeugdhulp). Afgesproken is dat we met 

het nieuwe college in gesprek gaan om dit te verbeteren. 

Ondersteuning procesgang koplopersgemeente 

De gemeente heeft een overeenkomst gesloten met MEE, voor de invulling van een 

cliëntondersteuner. De functionaris zal naar verwachting snel aan de slag kunnen. 

Voortgang GROZzerdam 

- De gemeente erkend dat de start trager is verlopen dan verwacht. Dit komt mede door 

problemen met de personele bezetting. 

- Een voorstel van SonenBreugelVerbindt om een buurtondersteuner aan te stellen is inmiddels 

gehonoreerd. 

- Het nog aanwezige budget zal gebruikt worden voor de opleiding van vrijwilligers en 

functionarissen. Het budget moet vóór 1 november ingezet zijn. 

- Of het project de komende jaren voortgezet kan worden, is afhankelijk van het ministerie van 
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VWS. De gemeente Son en Breugel heeft dit al wel opgenomen in haar begroting voor volgend 

jaar. 

- Bij de leden van de Kerngroep Son en Breugel wordt een enquête gehouden over welke 

onderwerpen prioriteit moeten krijgen. 

Publiciteit over wijziging norm voor inkomenstoeslag 

De adviesraad heeft nogmaals het belang en de urgentie aangegeven om de wijziging onder de 

aandacht te brengen van de belanghebbenden. De gemeente heeft toegezegd om nog voor de 

zomervakantie hieraan de nodige publiciteit te geven. 

CMD 

De adviesraad heeft opmerkingen geplaatst bij de wegwijzer van het CMD. Met name dat men 

slechts een aanvraag bij Stichting Doorpakken kan indienen als er een plek vrij komt, is niet 

wenselijk. 

Er zijn signalen dat de dienstverlening zeer traag ingevuld wordt. Zo duurt het meer dan twee 

maanden voordat er – na het indienen van een aanvraag – een gesprek tot stand komt. Het CMD 

heeft problemen met de invulling van vacatures voor gekwalificeerd personeel. 

De adviesraad heeft ervoor gepleit om geen leemte te laten ontstaan tussen de toegang en de 

realisatie van de dienstverlening. De gemeente zou moeten bekijken wat er intussen – tijdelijk – 

geregeld kan worden. Dit om ergere problemen te voorkomen. 

Verordening leerlingenvervoer 

Tot slot heeft het bestuur een toelichting gegeven op het advies voor de Verordening 

leerlingenvervoer. 

 

Bestuursvergadering d.d. 20 juni jl. 

De volgende punten zijn tijdens de bestuursvergaderingen aan de orde geweest: 

 

Wachtlijsten CMD 

Ten gevolge van personeelstekorten is de wachtlijst voor cliënten, die een beroep doen op het 

CMD, opgelopen. De Adviesraad Sociaal Domein vraagt zich af of  

➢ mensen met een acute behoefte aan zorg prioriteit krijgen (proces bij aanmelding) 

➢ in geval van een aanmelding gekeken wordt naar wat al wel mogelijk is om de lange 

wachttijd te overbruggen. 

Voor dit punt zal tijdens het Bestuurlijk Overleg opnieuw aandacht worden gevraagd.  

 

Agenda Bestuurlijk Overleg d.d. 1 juli a.s. 

De volgende punten staan op de agenda voor het Bestuurlijk Overleg: 

 

1.Kennismaking met Ad van Etten als nieuw lid van de adviesraad. 

2. Aanspeekpunt/contactambtenaar voor de ASD bij afwezigheid van Franc Das. 

3. Verordening Commissie Lokaal Sociaal Bemiddeling 

4. Voortgang Koplopers-gemeente (startdatum en naam van de cliëntondersteuner van MEE) 

5. Voortgang GROZzerdam (uitkomsten regiobijeenkomst, uitkomsten enquête voor prioriteiten,  

    zicht op continuering door VWS) 

6. Ambtenarenoverleg Alzheimer NL (noodzakelijk vervolg door ambtenaren, i.p.v.  

   vertegenwoordiger DementieVriendelijk S&B) 

7. Voortgang Publiciteit m.b.t. het verhogen van de bijstandsnorm voor ondersteuning. 
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8. Ondersteuning minima bij energiebesparing. 

9. Toepassing aftrekpost bij bepaling van inkomen voor energietoeslag. 

10. Vervolg advies bekostiging leerlingenvervoer (Proces en timing, mede gezien de urgentie) 

11. Wachttijden CMD 

 

Algemene Ledenvergadering 13 september 2022 

Tijdens de tweede helft van de vergadering zal het thema Sociale Raadslieden worden toegelicht 

door Sjef den Uil.  

 

Advies bekostiging leerlingenvervoer 

De Adviesraad is gevraagd op korte termijn te adviseren over de bijstelling van de verordening 

m.b.t. de bekostiging van het leerlingenvervoer. Er zijn geen grote wijzigingen aangebracht t.o.v de 

huidige verordening uit 2014. In algemene zin zijn we tevreden over de wijze waarop de gemeente 

goed maatwerk levert met betrekking tot de huidige verordening.  

Andere zaken die voor ouders en leerlingen vaak ook belangrijk zijn, zoals de maximale reistijden, 

op tijd rijden en communicatie tussen de vervoerder en de ouders, zijn geen onderwerp van deze 

verordening. 

  

Constateringen en aanbevelingen  

• De verordening regelt dat alleen voor de dichtstbijzijnde school vergoeding wordt verstrekt. 

Ons advies is om in het geval ouders voor een andere school kiezen met hen het gesprek 

aan te gaan en op basis van hun motivatie hier mogelijk van af te wijken. 

• Er wordt vanuit gegaan dat een kind die in het kader van de ontwikkeling met OV of de fiets 

naar school kan reizen, dit vanaf 9 jaar zelfstandig zonder begeleiding moet kunnen. Wij 

adviseren om hierbij als uitgangspunt de ontwikkelingsleeftijd van kinderen te blijven 

hanteren, ipv de kalenderleeftijd. Bij kinderen die op leerlingenvervoer zijn aangewezen zie 

je regelmatig dat zij ook met ontwikkelingsachterstanden te maken hebben.  

• Het werken met opstapplaatsen -waar in 2014 grote zorgen over waren- is inmiddels 

gewend, werkt goed en leidt tot vermindering van de reistijd. 

• De mogelijkheid van vervoer naar een buitenschoolse opvang-locatie is een waardevolle 

uitbreiding van de dienstverlening. 

 

Mantelzorg 

Op 23 juni hebben wethouder Paul van Liempt, namens de gemeente, en het platform 

Belangenbehartiging mantelzorg het mantelzorgconvenant ondertekend. Een belangrijke 

overeenkomst om blijvende zorg en aandacht voor het aantal groeiende mantelzorgers in ons dorp 

te kunnen garanderen. 

Het netwerkoverleg mantelzorg voor professionals was drukbezocht: onderlinge contacten, 

knelpunten evaluatie en informatie uitwisseling blijken waardevol in de zorg rondom de 

mantelzorger en zijn/haar zorgvrager. 

Dementievriendelijk   

In het kader van WereldAlzheimerdag heeft de werkgroep Dementievriendelijk Son en Breugel op 

23 september a.s. een lezing georganiseerd door Francien van de Ven, schrijfster en 

“Alzheimerenthousiasteling”. Haar uitgangspunt is positiviteit en “gewoon doen”.  

Locatie: Dommelhuis. 
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Eerste opzet “Infopunt Senioren” 

De Seniorenraad van Son en Breugel wil komen tot een nieuw, centraal infopunt voor Senioren in 

het nieuwe dorpshuis. Een eerste opzet van dit infopunt “OUDERenWIJZER” zal op zondag 10 juli 

a.s. gepresenteerd worden bij de opening van het Dommelhuis.  

We maken dan een start met onderwerpen en gegevens die nu al te verkrijgen zijn bij de 

Seniorenraad en de aangesloten seniorenverenigingen als KBO’s, PVGE en HOi-Huis. 

Het is de bedoeling dat op den duur ook andere organisaties en verenigingen bijdrages gaan 

leveren om de dienstverlening zo volledig mogelijk te maken. 

Burendag in september 

SonenBreugelVerbindt brengt buren bij elkaar in contact.  

Burendag is dan ook een speciaal moment in het jaar om extra aandacht te vragen voor je buurt. 

Als je als buurt samen iets organiseert in de maand september, komt SonenBreugelVerbindt langs 

met vlaaien die gesponsord worden door supermarkt PLUS Verhoeven.  

De landelijke burendag valt dit jaar op 24 september. 

Op 10 juli staat SonenBreugelVerbindt met een stand in het Dommelhuis.  

Alle informatie en zeker die van burendag is daar te krijgen. 

 

 

 
 

Nieuwsbrief 

De nieuwsbrief van de Adviesraad Sociaal Domein wordt toegestuurd aan de leden van de ALV met 

het verzoek deze door te sturen aan het bestuur en de leden van de eigen organisatie en andere 

mogelijke geïnteresseerden.  

Gemeenteraadsleden en de contactpersoon van het Bestuurlijk Overleg ontvangen eveneens de 

nieuwsbrief. Verder kan iedereen, die dat wenst, de nieuwsbrief gratis per e-mail ontvangen. 

Opgeven kan bij het onderstaande e-mail correspondentieadres van de Adviesraad. 
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Enkele papieren exemplaren worden verspreid bij de bibliotheek, het gemeentehuis, de Bongerd en 

het HOI-huis.  

De vergaderdata van het bestuur van de Adviesraad Sociaal Domein zijn als volgt: 

2022: 22 augustus,  20 september, 24 oktober,  21 november                                                                                                                            

 

De volgende  Nieuwsbrief komt uit op maandag 29 augustus 2022. 

 

Correspondentie voor de Adviesraad Sociaal Domein 

Indien u contact op wil wilt nemen met de Adviesraad Sociaal Domein verzoeken we u het 

volgende mailadres te gebruiken: AdviesraadSociaalDomeinSenB@gmail.com 

mailto:AdviesraadSociaalDomeinSenB@gmail.com

